

Protokoll från Rrk-möte den 11 februari 2020

Närvarande: Johan Svedholm, Silke Klick, Ola Bäckman, Pär Lydmark, Magnus Rahm

Ordförande: Johan Svedholm

Sekreterare: Magnus Rahm

1. **FiG 2018.** Trycks inom en månad. Ett par smärre nödvändiga justeringar upptäcktes (maurus/stejnegeri-texten var inte uppdaterad med senaste taxonomin, sent inkommen rapport på lappuggla). *Artgruppsrubriker:* Pär föreslog att vi ska införa fler sådana eftersom det uppstår en del märkliga, svårtydda grupper (t.ex. lärkor—skäggmes). Hur dessa bör utformas diskuterades. Pär återkommer med förslag.
2. **FiG 2019.** Nrk-arter ska vara klara till **20 mars**, så dessa ska prioriteras. Ledamöterna uppmanades kontrollera om förändringar skett i Nrk:s rapportmall. Deadline för övriga arter sattes till **31 mars**. Fenologin kan hanteras därefter. Ola uppmuntrade till att lägga in bra bilder i bilddokumentet om sådana upptäcks under arbetets gång. Det påmindes om att vi slopat specialartiklarna, men rejält långa arttexter är välkomna gengäld.
3. **Rapporter i Kustobsar (2000-2004).** Pär har påpekat att i och med att GOF eventuellt byter webbhotell finns en risk att datan i Kustobsar går förlorad. Magnus har tagit backup. Magnus tog också på sig att undersöka om denna data kan matas in i Artportalen utan alltför mycket krångel.
4. **Nästa möte** sattes preliminärt till tisdag 19 maj.